

親愛的弟兄姊妹, 主內平安:

適逢今天是加拿大感恩節。謹此送上祝福, 願厚賜人豐富恩典的天父上帝更大賜福你和你一家, 使你們成為別人更大的祝福! 感謝主由頭一天起直到今日, 帶領 K-PACT Canada 加拿大福音差會的宣教事工。感激你們一直為此事工代禱, 多方鼓勵我們, 並在經濟上支持 K-PACT Canada 的需要。我們為此感謝天父! 因著你們的支持, 與我們在印尼宣教事工上同負一轡, 使我們不感孤單。我們雖然不配, 但憑信心倚靠主, 為要成就祂奇妙的作為, 能夠有份參與印尼跨文化宣教工作, 為著上帝的國度盡點棉力, 作印尼人的鄰舍, 藉著關愛把福音帶到印尼未得之民中, 深感榮幸之至。

當你收到本期宣教通訊的時候, K-PACT Canada 的印尼短宣行程 (10 月 10 至 23 日) 在即。短宣隊一行五人, 隊員包括: 陳明修牧師, 楊學義牧師, Judith Yan, Edgar Ng, Kary Tsui; 五位隊員全程聯袂出入, 今晚 (10 月 9 日) 將在溫哥華國際機場集合出發, 凌晨登機, 經台北轉機前往印尼首都耶加達, 在耶加達國際機場辦理入境手續後, 隨即再轉內陸航機飛往泗水, 再乘坐約三小時汽車, 便到達短宣行程第一站 Malang。由溫哥華到 Malang, 連兩次轉機及車程, 合共需要 30 個小時。

短宣行程大致安排如下: 10 月 11 日晚上到達 Malang, 休息後翌日早上, 將由 Malang Hope Ministry 同工帶領前往偏遠山區, 有兩天時間探訪 Tengger 未得之民村落, 包括 Hope Ministry 兒童之家和當地一所基督教學校; 10 月 14 日在 Malang 上午探訪 House of Peace 兒童之家, 下午至晚上參加 Youth Mission Movement 青年宣教大會, 短宣隊員分別在其中分享信息和見證; 10 月 15 日上午參加 Malang 教會主日崇拜並分享信息後, 短宣隊傍晚由泗水乘搭內陸航機前往西加里曼丹 Pontianak 坤甸, 得蒙福音夥伴 GKNi Pniel Church 福音自傳教會坤甸堂接待, 在該教堂宿舍留宿直至 10 月 23 日短宣行程結束。短宣隊在西加里曼丹一個星期, 首兩天將在北部 Sambas Regency 地區藉「一把米事工」探訪未得之民, 往返車程需要十個小時; 返回坤甸後短宣隊將探訪在坤甸另一福音夥伴 Joyful Christian School, 並參加 GKNi Pniel Church 祈禱會分享見證; 往後三天將探訪位於郊外鄉村另一福音夥伴 BTCC 基督徒中心及學校, 並參與福音外展活動; 10 月 22 日將參加 GKNi Pniel Church 和 Joyful Christian School 為新校舍建築竣工聯合感恩主日崇拜。

該行程結束後, 陳明修牧師和楊學義牧師將留在西加里曼丹繼續事奉工作至 11 月 9 日, 直至印尼旅遊入境簽證三十天期限為止。請為我們是次短宣行程祈禱, 求主保守各短宣隊員有健康的身體, 並賜下能力事奉, 成為他人的祝福。若情況許可, 在短宣行程途中將不時用「宣教通訊」方式作簡短報導, 敬希垂注, 代禱記念。

主內同工 Humbly in Christ,

陳明修牧師 (Rev. Sam Chan) - 董事會主席, 楊學義牧師 (Rev. Anthony Yeung) - 總幹事
余加駿傳道 (Pastor Andrew Yu) - 董事會副主席, 李美容姊妹 (Jane Phuah) - 推動祈禱事工

Dear supporters : Happy THANKSGIVING! Warmest greetings from K-PACT Canada!

May God our Heavenly Father bless you and your family abundantly, making you a greater blessing to those around you and beyond. We give thanks to the Lord who called us and has led us from the beginning till today, to be involved in the ministry of K-PACT Canada for cross-cultural Mission in Indonesia. Thank you sincerely for your faithfulness and encouragement, especially your consistent prayer and financial support for K-PACT Canada. Your companionship in ministry is much appreciated. Despite our unworthiness and limitations, we feel so privileged to have been able to play a small part in Mission in Indonesia for God's Kingdom by faith, to be a neighbor to the people of Indonesia, to reach out to the unreached with God's love by His grace.

By the time this newsletter reaches you, the October 2023 K-PACT Canada Short-term Mission team members are getting ready for departure at YVR catching the late-night flight tonight (October 9th), to begin a 14-days STM trip to Indonesia, October 10th – 23rd. The five STM team members are Pastor Sam Chan, Pastor Anthony Yeung, Judith Yan, Edgar Ng, and Kary Tsui. We will be traveling together throughout the STM trip. We will be transferring flight in Taipei flying to Jakarta, the capital of Indonesia; after going through Customs and Immigration at the International Airport in Jakarta, we will be hopping on a domestic flight from Jakarta to Surabaya. Upon arrival in Surabaya, we will spend 3 hours on the road before we reach the first destination Malang at night on October 11th. The two flight transfers plus the road trip would take about 30 hours in total.

Our STM ministry itinerary will begin on October 12th by visiting among the Tengger unreached people in the mountain villages for the first two days, ministering at the Hope Ministry Children Home and a local Christian School alongside with the Hope Ministry team in the Tengger villages. Our STM team will then visit the House of Peace Children Home in Malang in the morning on October 14th and participate in sharing messages and testimonies during a YOUTH MISSION MOVEMENT event in Malang for the rest of the day. The theme of this event is "FATHER'S HEART FOR UNREACHED PEOPLE". We will also be sharing messages during Sunday Worship Service in Malang on October 15th, before hopping on a domestic flight from Surabaya to Pontianak, West Kalimantan in the early evening. Our ministry partner GKNi Pniel Church will host our STM team staying at the church guest rooms till the end of the trip. We will be in West Kalimantan for one whole week, starting with a 10-hours roundtrip on the road to Sambas Regency in the far Northwest of West Kalimantan, visiting unreached people groups along with the "A Handful of Rice" ministry for the first two days, followed by another day visiting our ministry partner Joyful Christian School back in Pontianak on October 18th. We will also be sharing at GKNi Pniel Church Prayer Meeting on that day in the evening. Our STM team will spend the next three days serving at Batang Tarang Christian Centre (BTCC), also our ministry partner, sharing with students at the school and in the BTCC outreach program. On the last day of our STM ministry itinerary, we will be sharing in a special Joint Thanksgiving Worship Service on Sunday hosted together by GKNi Pniel Church and Joyful School, giving thanks to God for the completion of Joyful School building project.

Pastor Sam Chan and Pastor Anthony Yeung will continue to stay in West Kalimantan till November 9th, as visa granted to foreign visitors has a 30-days limit. Please pray for our STM team trip, and for each team member serving with good health and strength throughout, making us a real blessing to the people and places that we will be visiting. If situation allows, we plan to send you ministry updates from time to time by email or WhatsApp. Please stay tuned. Many thanks.

Humbly in Christ ,

Rev. Sam Chan (陳明修牧師) – Chairman of Board, Rev. Anthony Yeung (楊學義牧師) - General Secretary

Pastor Andrew Yu 余加駿傳道 – (Vice-Chairman of Board), Jane Phuah – (李美容姊妹) – Coordinator of Prayer Ministry

請為五位短宣隊員禱告



Please PRAY for our 5 STM team members

Pastor Sam Chan (K-PACT Canada)

Pastor Anthony Yeung (K-PACT Canada)

Judith Yan (Tapestry Church Richmond)

Edgar Ng & Kary Tsui (Port Moody Pacific
Grace MB Church)

請為 Malang 的青年宣教大會禱告

- ⇒ 求主使用各講員的信息和見證, 使各位參加者得激勵
- ⇒ 求主感動更多青年人踴躍參加聚會, 渴慕聆聽主的道
- ⇒ 求主保守青年人事奉心志靈命成長, 滿有能力見證主

Please PRAY for YMM Event in Malang

- ⇒ PRAY for the messages and sharing that many souls will be opened attentively to God's Word.
- ⇒ PRAY for the dedication and continual spiritual growth of young people to be greater witnesses with power shining for Jesus in their daily lives.



請為 BTCC 基督徒中心目前校舍地方不足的需要及未來的發展禱告

- ⇒ 求主保守本學年 69 位學生的學習 (其中一半以上是寄宿生) 在知識、品格和靈命的成長
- ⇒ 下學年預計收生名額增加至 100 人, 校舍課室和學生宿舍已不足應用, 求主帶領擴展計劃

Please PRAY for BTCC students and the need of expansion of school facilities

- ⇒ PRAY for the spiritual life of each of the 69 students (more than 50% are boarders), their continual growth in knowledge, personality and godly character.
- ⇒ PRAY for new development in facility expansion to meet the need of rapid growth in student's enrollment, aiming to reach 100 students next school calendar year in July 2024.



誠懇邀請你參加 **K-PACT Canada 每月一次跨地域網上祈禱會** - 同心禱告, 互相分享, 一起承擔
You are cordially invited to join us in **PRAYER & SHARING** at **Monthly Prayer Meeting** via ZOOM

下次網上祈禱會 Next MONTHLY PRAYER MEETING

日期: **2023 年 10 月 26 日 星期四晚 (加拿大時間)** (固定每月最後一個週四)

時間: 加西 (Vancouver) 7:00-8:00pm; 加中 (Edmonton) 8:00-9:00pm; 加東 (Toronto) 10:00-11:00pm
9:00-10:00am Friday October 27th, 2023 (Pontianak / Malang Time)

屆時陳明修牧師和楊學義牧師在印尼宣教工場 "face-time" 直接分享, 並有印尼福音伙伴在聚會中分享當地的事工近況和代禱需要。

Pastor Sam Chan and Pastor Anthony Yeung will be sharing "face time" directly from the mission field in Indonesia. Our ministry partners in Indonesia will also be joining us for sharing and praying together.

Zoom Meeting ID: 921 720 0522 **Passcode:** 142071

<https://us02web.zoom.us/j/9217200522?pwd=WXZVUDZ6YnJyOVNSaEpoZG9jOHhIQT09>

K-PACT Canada MINISTRY BUDGET for 2024 (July 2023 to June 2024)

Advertisement	\$ 500.00	BTCC Students Scholarship	\$ 10,000.00
Accounting Fees	700.00	BTCC Educational Supplies	10,000.00
Administration Costs	1,000.00	Joyful School Scholarship	6,000.00
STM / Missionary Subsidies	8,000.00	Joyful School Ministry Projects	4,000.00
Wages and benefits	20,050.00	GKNI "A Handful of Rice"	3,000.00

2024 年度財務預算總計 **Total Ministry Budget for the year : \$ 63,250.00**

請你用以下
其中一個方式
在經濟上奉獻支持
K-PACT Canada
宣教事工

Please support
K-PACT Canada
ministry financially
using e-transfer
or by cheques

歡迎金錢奉獻支持 Financial support for K-PACT Canada Mission Association

(1) **E-Transfer** : 歡迎使用 Interac e-Transfer 電子轉賬奉獻。詳情如下:

1. 在閣下網上銀行賬戶 on line banking 選擇 Interac e-Transfer
2. 加入新收款人 Recipient / Payee 資料:
名稱 **Name : K-PACT CMA**
電郵地址 **email address : kpactcma.donations@gmail.com**
3. 填上電子轉賬金額
4. 在 Message 空格上用英文填寫閣下資料, 以便發出奉獻收據
(資料包括: 奉獻人姓名、地址、聯絡電郵及電話)
5. 無需設定安檢問題和密碼答案, no need to set Security Question & Password
本會已設定 Auto Deposit, 款項將自動存入本會銀行賬戶

(2) 若用支票奉獻, 請將支票郵寄以下地址: Please send your cheques to:
c/o Rev. Anthony Yeung, 7158 York Crescent, Delta, B. C., V4E 2W8, Canada
payable to 支票抬頭請寫: **K-PACT Canada Mission Association**

Official receipts for tax purposes will be issued for all donations.

Charitable Business Number: 782754477 RR0001